
REFERAT FRA MØTE I ARENDAL KOMMUNALE FORELDREUTVALG 

Sted og tid: 

Roligheden skole, 11. 12.2022 

Til stede: 

Myra, Stinta,Roligheden, Stuenes, Asdal, Strømmen, Nedenes 

 

Utdanningsforbundet/Øystein Nergaard, informasjonsmøte 

Diskusjon om fremtidig informasjonsmøte med Øystein Nergaard 

(skolesjefen)/Erik Songe-Møller (mobbeombudet)/evt politiet. 

Aktuelle datoer foreslås.  

Styret kommer til å møtes for å «snekre sammen en invitasjon».  

Politikerdebatt 

AKFU henvender seg til Katrine Lia med et ønske om at akfu ønsker å være 

bidragsyter til debatti forbindelse med Arendalsuka. Kan Agderposten arrangere 

debatt i forkant av arendalsuk?. AKFU ønsker å værebidragsyter til skoledebatter 

gjennom valgåret 2023. Kan utdanningsforbundet bli invitert? 

Årshjul 

Foreslås på styremøtet, presenteres på neste medlemsmøte. 

Avvikssystemet 

AKFU ønsker at skolene fortsetter med å skrive avvik, så vi får en oversikt over 

konsekvenser av dårlig kommuneøkonomi 

 

 



Oppvekstkomiteen 

Stiftelsen Homdal skolegård var på besøk i komiteen. Dette er et initiativ som 

jobber med forebygging av skolefrafall (barn og unge som av ulike årsaker sliter 

på vanlig skole). De møtte opp for å presentere sitt tilbud til politikerne. 

Mat til sfo: ikke alle skoler har plass til å lage mat. 

Strømmen, temperaturpåskolen (det ble en heftigdebatt). Strømmen (varmen) på 

skolene skal evalueres i januar.  

En sak som ble behandlet var innetemperatur i klasserom. Det var blitt meldt inn 

at elevene fryser på Strømmen skole. Regulerte temperaturer er: 19 grader i 

undervisningslokaler, 22 på kontorer, 21 i barnehager, 24 på aldershjem. 

Annet 

Stuenes FAU ønsker at det skal bli mer publisitet/blest om at arendalshjelpa 

eksisterer. AKFU tar det med seg til sine FAU og informerer der. 


